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1. Varvssektionens årsmötet öppnades. 

 

2. Till ordförande för mötet valdes Peter Forsström. 

 

3. Till protokollförare valdes Anna-Lena Nilsson. Till justerare valdes Bo Hedlund och Conny 

Ström. 

 

4. Närvarande. 

Vid mötet räknades deltagarna med rösträtt till 28st, men enligt närvarolistan framgår att 

korrekt röstetal på mötet var 25. Endast 1st röst per varvsplats är tillåten. 

 

Deltagare med rösträtt Deltagande fam. medlem, ej rösträtt 

Kristina Tjernkvist Agneta Jonsson 

Stefan Norberg Mia Lyth 

Carsten Lyth Malin Axner 

Olof Kappinen Anna Svensson 

Håkan Östberg Anna-Lena Nilsson 

Kjell-Åke Åström  

Per-Ola Lindberg  

Mårten Behm  

Anders Grandin  

Conny Ström  

Maria Persson  

Bo Hedlund  

Kjell Sandersjöö  

Åke Medén  

Michael Axner  

Henrik Backlund  

Erik Solberg  

Mats Bergström  

Martin Gidlund  

Göran Sahlin  

Ethan Elvinsson  

Mårten Andersson  

Bo Grelsson  

Erik Fromell  

Peter Forsström  

  

25st 5st 
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5. Genomgång av ägandebytarrätter (enligt punkt. 5.3 i verksamhetsberättelsen 2022). 

Säljare: Lars Thornberg, Mats Nyström och Christer Jonsson har sålt till respektive 

Köpare: Henrik Backlund, Gun Ljungström, Jan Pettersson. 

Conny Ström redogör även att Klas Backlund på mötesdagen har köpt en varvsplats på land 

av klubben. 

 

6. Ekonomi. 

Punkten skjuts upp till efterföljande Årsmöte eftersom den ingår där. 

 

7. Varvssektionen, arbetsgruppsansaviga och arbetsgrupper. 

 

7.1 Uppdaterad grupplista från 2023-02-14 skrivs ut och läggs i pärm i klubbstugan. 

Medlemmar uppmanas att kontrollera sina uppgifter i listan. 

 

7.2 Närvaro vid arbetsdagar. 

Rapportering av närvaro vid arbetsgruppernas aktiviteter har varit bristfällig. För bättre 

återkoppling till styrelsen föreslås att varvschef kallar gruppansvariga till ett startup-möte 

under våren och ett uppföljningsmöte vid slutet av säsongen, förslagsvis i september. 

Ordförande påpekar att medlemmarna behöver bli bättre på att fullgöra sin arbetsplikt. 

 

8. Varvsområdet. 

 

8.1 Elförbrukningen. Peter redovisar hur elförbrukningen debiteras (per mätområde) i 

händelse av övertrasserad tillåten elförbrukning för mätområdet. Mätaravläsning sker nu 

från december till december. (2022 dec till 2023 dec). 

Elgruppen föreslås ta bort gamla urkopplade mätare. 

Mötet informeras om elkostnads sänkande åtgärder, ex. användning av bubbel för att hålla 

isfritt och ändrat elavtal. 

Medlemmar informeras om styrelsens uppmaning att undvika drift av storförbrukande 

elutrustning såsom värme-element, kupévärmare, elbils laddning mm. 

  

8.2 Den “allmänna ordningen” på varvet uppfattats blivit “ratigare”. Medlemmar uppmanas 

hålla städat på varvsområdet. Ett tips för ett fräschare utseende är exempel att tvätta bort 

mossa från fasadväggar på skjul, byta ut sönderblåsta presenningar. 

 

9. Information om pågående, nya och avslutade projekt. 

Punkten flyttas till nr. 10.  

 

10. Dieseltank, travers, kajband. 

 

10.1 Dieseltanken är inte godkänd och behöver bytas ut till en med invallning. Conny Ström 

redovisar för kostnaden på 50.000 SEK exkl.moms + inbyte av nuvarande tank i utbyte mot 

en ny tank som är godkänd. Varvsärsmötet beslutar att säga JA till investeringen av ny tank. 
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10.2 Restaurering av travers (blästring, målning) samt uppgradering till tyngre last sätts på 

paus. Mer tid behövs för att hitta en bra lösning för tyngre last, nuvarande travers-stativ är 

inte tillräckligt hållfast för att godkännas. Vi putsar bort rost och bättringsmålar nuvarande 

travers. Blästring och lackning är en dyr investering att göra om traversen måste bytas ut på 

sikt. Nuvarande travers håller uppskattningsvis minst 10år till och vi får tid att hitta en bra 

lösning, exempel byta travers. En arbetsgrupp tillsätts för att söka en lösning. 

 

10.3 Pirens Kajband. 

Åke informerar om förslaget till restaurering av kajband till en egenkostnad av 150’ SEK och 

ett anläggningsbidrag på 150´SEK. Mötet känner sig osäker kring kostnadskalkylen och vill ha 

informationen tillsänd per mejl för att fatta ett beslut om restaureringen vid nästa 

varvsmöte. 

 

11. Övriga frågor. 

Hur hanteras uppgrundning vi traversen i samband med sjösättning? 

Uppgrundning begränsar djupet, inget beslut om åtgärd togs vid mötet. 

 

Carsten Lyth reser frågan om rekommenderad avgift vid uthyrning av vattenplats och att 

klubben inte får någon ersättning för den administration som utförs i samband med detta. 

Frågan skjuts upp till nästa varvsmöte. 

 

12. Varvs-årsmötet avslutas. 

 

 

Protokollet justeras: 

 

 

Bo Hedlund 

 

 

Conny Ström 

 

 

 

 


